



Ref No: OOEHS/Cir/79/ 2021-22

January 20, 2022

Circular to Parents: Regarding – Virtual Parent Teacher Meeting – R1 to S5

***“At the end of the day, the most overwhelming key to a child’s success is the positive involvement of parents”
– Jane D Hull***

Dear Parent, Greetings!!! The virtual Parent Teacher Meeting for R1 to S5 is scheduled for Monday, January 24, 2022 from 8:00 AM to 12:00 noon. Do use this opportunity to meet with the class teacher/subject teacher and discuss the performance of your ward. Kindly note that January 24, 2022 will be a non-instructional day for students. Meeting schedule and link will be shared by the class teachers. Report cards for R1 to S5 will be released in the Orison Learning Portal on Sunday, January 23, 2022 at 10:00 AM. Defaulters of fees are reminded to pay the outstanding till December 2021 to view the results.	أولياء الأمور الأعزاء، تحية طيبة وبعد،، من المقرر عقد اجتماع أولياء الأمور والمعلمين الافتراضي من الصف ل R1 وحتى S5 يوم الاثنين ، 24 يناير 2022 ، من الساعة 8 صباحًا حتى الساعة 12 ظهرًا. ندعوكم لأغتنام هذه الفرصة للقاء معلم الفصل / معلم المادة ومناقشة أداء ابنك/ابنتك. يرجى ملاحظة أن 24 يناير 2022 سيكون يومًا غير تعليمي للطلاب. سيتم مشاركة رابط الجدول الزمني والاجتماع بواسطة معلمي الفصل. سيتم إصدار التقارير الأكاديمية للصفوف من الصف روضي اولى R1 إلى الصف الحادي عشر S5 في Orison Learning Portal يوم الأحد 23 يناير 2022 الساعة 10:00 صباحًا. يرجى من أولياء الامور دفع الرسوم المستحقة حتى ديسمبر 2021 للتمكن من الاطلاع على النتائج
---	---

Thanks & Regards,

Dr. S. Reshma
20/01/22

Dr. S. Reshma
Principal

